

祝福滿滿  
*Blessed*

BEYOND MEASURE

EFC IRVINE . 1.5 GEN . 11/11/2018





HALF  
FULL



HALF  
EMPTY

# PROSPERITY GOSPEL ?







Galatians 3:13

*Christ redeemed us* from the curse of the law by becoming a curse for us--for it is written, "Cursed is everyone who is hanged on a tree"

基督既為我們受了咒詛，就贖出我們脫離律法的咒詛。因為[經上]記著，『凡掛在木頭上都是被咒詛的。』

Galatians 3:14

So that *in Christ Jesus* *the blessing of Abraham* might come to the Gentiles, so that we might receive *the promised Spirit* through *faith*.

這便叫亞伯拉罕的福，因基督耶穌可以臨到外邦人，使我們因信得著所應許的[聖]靈。



## Genesis 12:2-3

<sup>2</sup> “And I will make of you a great nation, and **I will bless you** and make your name great, so that you will be a blessing. <sup>3</sup> **I will bless** those who bless you, and him who dishonors you I will curse, and **in you all the families of the earth shall be blessed.**”

<sup>2</sup> 我必叫你成為大國。我必賜福給你，叫你的名為大，你也要叫別人得福。<sup>3</sup> 為你祝福的，我必賜福與他，那咒詛你的，我必咒詛他，地上的萬族都要因你得福。』

Galatians 3:14

So that *in Christ Jesus* *the blessing of Abraham* might come to the Gentiles, so that we might receive *the promised Spirit* through *faith*.

這便叫亞伯拉罕的福，因基督耶穌可以臨到外邦人，使我們因信得著所應許的[聖]靈。



Psalm 28:6

**Blessed be the Lord!** For he has heard  
the voice of my pleas for mercy.

耶和華是應當稱頌的，  
因為祂聽了我懇求的聲音。

Psalm 28:7

The Lord is my strength and my shield; in him my heart trusts, and I am helped; my heart exults, and with my song I give thanks to him.

耶和華是我的力量，是我的盾牌。我心裡倚靠祂，就得幫助。所以我心中歡樂。我必用詩歌頌讚祂。

## Psalm 28:7

The Lord is **my strength** and **my shield**; in him my heart **trusts**, and I am **helped**; my heart **exults**, and with my song I give thanks to him.

耶和華是我的**力量**，是我的**盾牌**。我心裡**倚靠**祂，就得**幫助**。所以我心中**歡樂**。我必用詩歌頌讚祂。

*The Lord is My*

**PROVIDER**

神是我的供應者



## Psalm 28:7

The Lord is **my strength** and **my shield**; in him my heart **trusts**, and I am **helped**; my heart **exults**, and with my song I give thanks to him.

耶和華是我的**力量**，是我的**盾牌**。我心裡**倚靠**祂，就得**幫助**。所以我心中**歡樂**。我必用詩歌頌讚祂。

*The Lord is My*

**PROVIDER**

神是我的供應者

**PROTECTOR**

神是我的保護者

## Psalm 28:7

The Lord is **my strength** and **my shield**; in him my heart **trusts**, and I am **helped**; my heart **exults**, and with my song I give thanks to him.

耶和華是我的**力量**，是我的**盾牌**。我心裡**倚靠**祂，就得**幫助**。所以我心中**歡樂**。我必用詩歌頌讚祂。

*The Lord is My*

**PROVIDER**

神是我的供應者

**PROTECTOR**

神是我的保護者

**TRUST**

神是我的倚靠

## Psalm 28:7

The Lord is **my strength** and **my shield**; in him my heart **trusts**, and I am **helped**; my heart **exults**, and with my song I give thanks to him.

耶和華是我的**力量**，是我的**盾牌**。我心裡**倚靠**祂，就得**幫助**。所以我心中**歡樂**。我必用詩歌頌讚祂。

*The Lord is My*

**PROVIDER**

神是我的供應者

**PROTECTOR**

神是我的保護者

**TRUST**

神是我的倚靠

**HELP**

神是我的幫助



## Psalm 28:7

The Lord is **my strength** and **my shield**; in him my heart **trusts**, and I am **helped**; my heart **exults**, and with my song I give thanks to him.

耶和華是我的**力量**，是我的**盾牌**。我心裡**倚靠**祂，就得**幫助**。所以我心中**歡樂**。我必用詩歌頌讚祂。

*The Lord is My*

**PROVIDER**

神是我的供應者

**PROTECTOR**

神是我的保護者

**TRUST**

神是我的倚靠

**HELP**

神是我的幫助

**JOY**

神是我的喜樂

祝福滿滿  
*Blessed*

BEYOND MEASURE

EFC IRVINE . 1.5 GEN . 11/11/2018

